

恩寵九日敬禮

噢！最仁慈可愛的聖人——聖方濟沙勿略，我與你一起朝拜至尊的天主。我充滿喜樂地紀念你：在世時天主對你的祝福，及死後對你的光榮和讚頌。我懇求藉你有力的代禱，來獲取在世時的祝福及善終的恩典。更請求你為我祈求，在這九日敬禮中所獲取的恩寵[為個人心願求恩]。

但我的所求，若不能為光榮天主，或有損害我的靈魂，請為有益兩者事上而為我祈求。亞孟。

請大家祈禱：上主！你喜歡亞洲各民族聚集在你的聖殿內，藉著聖方濟沙勿略的宣講和聖蹟，不但尊崇聖人光榮的功績，亦能效法他的芳表。以上所求是靠我們的主基督。亞孟。

[天主經、聖母經、聖三光榮經。]



聖方濟沙勿略

1506年4月7日誕生

01. Stay with me

Stay with me, remain here with me, watch and pray, watch and pray

02. Bless the Lord

Bless the Lord, my soul, and bless God's holy name.

Bless the Lord, my soul, who leads me in to life.

讚美我的主，並歌頌祂的名。讚美我的主，祂復活我生命。

03. Wait for the lord

Wait for the Lord, whose day is near.

Wait for the Lord, keep watch, take heart!

等待上主，祂快來臨。等待上主：堅定，禱告。

04. Our darkness

Our darkness is never darkness in your sight

The deepest night is clear as the day – light.

05. Gloria

Gloria, Gloria, in excelsis Deo. Gloria, Gloria, alleluia, alleluia !

06. O Lord, hear my prayer

O Lord, hear my prayer, O Lord, hear my prayer, when I call answer me.

O Lord, hear my prayer, O Lord, hear my prayer, Come and listen to me.

求祢俯聽我，求祢俯聽我。答覆我，聆聽我，

求祢俯聽我，求祢俯聽我。主請俯聽我禱。

07. Come & Fill

Come and fill our hearts with your peace. You alone, O Lord, are holy.

Come and fill our hearts with your peace, alleluia !

08. Laudate Dominum

Laudate Dominum, Laudate Dominum, omnes gentes, alleluia.
Laudate Dominum, Laudate Dominum, omnes gentes, alleluia!
來讚美我上主，來讚美我上主，普世萬民，亞肋路亞！

09. The Lord is my light

The Lord is my light, my light and salvation.
In God I trust, in God I trust.

10. Veni Sancte Spiritus

Veni Sancte Spiritus

11. Maguificat

Maguificat, maguificat, maguificat animamea Dominum.
Maguificat, maguificat, maguificat anima mea!

12. Ubi caritas

Ubi caritas et amor Ubi caritas Deus-i-bi-est.
何處有仁，何處有愛。何處有仁，天主必常在。

13. Crucem tuam

Crucem tuam adoramus Domine, resurrectionem tuam laudamus
Domine.

Laudamus etglorificamus. Resurrectionem tuam laudamus
Domine.

耶穌我們敬拜祢的十字架，敬拜祢的光榮復活，讚美復活上主。
讚美祢主耶穌基督，敬拜祢的光榮復活，讚美復活上主。

14. 敬畏上主

敬畏上主，實踐聖道，便是有福的人。

15. 言出必行的上主

言出必行的上主，不要忘記賜給我們你的慈愛。

16. 主爲我牧

主爲我牧，我一無所缺，他領我到茵茵的草地。

17. 我心仰望上主

我心仰望上主、救主，永遠堅信他的諾言。

18. 上主爲我們行了大事

上主爲我們行了大事，我們心裡充滿喜樂。

19. 主我在這裡

主，我在這裡，我來奉行你的聖意。

20. 請你們稱謝上主

請你們稱謝上主，因為祂是美善的，
又因為祂的慈愛永遠常存。

21. 耶穌

耶穌，我信祢，耶穌，我望祢，耶穌，我愛祢，我永遠愛祢。

1. 平安互愛和正義，是天主國的實現，
基督到來施恩寵，拯救沉淪洗罪愆。
2. 我今效法古先知，盼祢來臨勿延遲，
賜給世人新生命，永睹光明照大地。

22. 播種仁愛

1. 我把仁愛，播在世上，我把仁愛，播在世上，
我把仁愛，播在世上，播滿紛爭恩怨之世。
2. 我把希望，播在世上，我把希望，播在世上，
我把希望，播在世上，播滿多災多憂之世。
3. 我把光明，播在世上，我把光明，播在世上，
我把光明，播在世上，播滿漆黑幽暗之世。

23. 宣揚福音歌

*我們都是基督宗徒，多麼光榮！我們盡忠跟隨基督，宣揚福音。

1. 我的口號不怕吃苦，喜歡祈禱；我的精神熱愛耶穌，傳教救靈。*
2. 我的旗幟愛人如己，四海一家；我的食糧聖體聖血，充滿活力。*
3. 我的軍火聖寵聖佑，充實富足；我的刀槍祈禱讀經，多麼精良。*
4. 我的工作犧牲服役，促進友愛；我的雄心感化萬眾，領受福音。*

24. 真光照著我

1. 真光光照著我，我們成世界光；讓普世人看見，耶穌基督是主。
 2. 天主派遣我們，傳揚愛的訊息，使天下眾人民，也分享主救恩。
 3. 求主顯示慈祥，盡去世間鬥爭；你是和平君王，快將天國拓展。
- 我們歡欣到主前，答覆你的召叫，在愛中奉獻。

亞肋路亞 亞肋路亞 亞肋路亞。

25. 有一新誠命

1. 有一新誠命，我要賜給你；你要愛你的鄰人，
如我愛你；你要愛你的鄰人，如我愛你。*
2. 人必須相愛，除去一切仇恨，這是基督的寶訓，
全德之路，；你要彼此相親愛，如我愛你。*

*由此普世人類知你是我的信徒，因你遵守我的教訓；
由此普世人類知你是我的信徒，因你也愛你的鄰人。

26. 奉獻身心

1. 我主天主，納我自由，能力意志，懇請收受；
我身我靈，承恩隆厚，報本思源，虔心奉求。
2. 將我所有，任憑支配，從你聖意，力行不背；
期望我主，寵愛福佑，我心已足，再無他求。

27. 與基督同行

1. 獨自漫步在世上，將不感孤與單；過遍世旅與主偕行，與基督共往還。*
2. 雖則聽得別人說道；不能奈何命運我却不怕創出新猷，我要努力奮鬥。*
3. 在道路上同行旅伴，他未必識得我主；我與他挽手不應辭，求主偕他一起去。*

*大踏步面向着世界，我要與救主一起。共望着大路向前進，與基督不相離。

32. Here I Am, Lord

1. I, the Lord of sea and sky, I have heard My people cry. All who dwell in dark and sin. My hand will save. I who made the stars of night, I will make their darkness bright. Who will bear my light to them? Whom shall I send? *
2. I, the Lord of snow and rain, I have borne My people's pain. I have wept for love of them. They turn away. I will break their hearts of stone, give them hearts for love alone. I will speak My word to them. Whom shall I send? *
3. I, the Lord of wind and flame, I will tend the poor and lame. I will set a feast for them. My hand will save. Finest bread I will provide till their hearts be satisfied. I will give My life to them. Whom shall I send? *

*Here I am, Lord. Is it I, Lord? I have heard You calling in the night. I will go, Lord, if You lead me. I will hold Your people in my heart.

28. Take, Lord, Receive

Take, Lord, receive all my liberty, my memory, understanding, my entire will.

Give me only your love and your grace: that's enough for me. Your love and your grace are enough for me. Take, Lord, receive all I have and possess. You have given all to me; now I return it. Take, Lord, receive, all is yours now; dispose of it wholly according to your will.

30. Dwelling Place

1. I fall on my knees to the father of Jesus, the Lord who has shown us the glory of God. →2
 2. May He in His love give us strength for our living, the strength of His Spirit, the glory of God. *
 3. May grace and peace be yours in God our Father, and in His Son. *
- *May Christ find a dwelling place of faith in our hearts. May our lives be rooted in love, rooted in love.

29. Only This I want

- *Only this I want: but to know the Lord, and to bear His cross so to wear the crown He wore.
1. All but this is loss, worthless refuse to me, for to gain the Lord is to gain all I need. *
 2. I will run the race; I will fight the good fight, so to win the prize of the Kingdom of my Lord. *
 3. Let your heart be glad, always glad in the Lord, so to shine like stars in the darkness of the night. *

31. Be Not Afraid

1. You shall cross the barren desert, but you shall not die of thirst. You shall wander far in safety though you do not know the way. You shall speak your words in foreign lands and all will understand. You shall see the face of God and live. *
2. If you pass through raging waters in the sea, you shall not drown, If you walk amid the burning flames, you shall not be harmed. If you stand before the pow'r of hell and death is at your side, know that I am with you though it all. *
3. Blessed are your poor, for the kingdom shall be theirs. Blest are you that weep and mourn, for one day you shall laugh. And if wicked men insult and hate you all because of Me, blessed, blessed are you! *

☐*Be not afraid. I go before you always. Come follow Me, and I will give you rest.

32. You Are Near

*Yahweh, I know You are near, standing always at my side.

You guard me from the foe, and You lead me in ways everlasting.

1. Lord, You have searched my heart,
and You now when I sit and when I stand.

Your hand is upon me protecting me from death,
keeping me from harm. *

2. Where can I run from your love?

If I climb to the heavens You are there;

If I fly to the sunrise or still beyond the sea,
still I'd find You there. *

3. You know my heart and it's ways,

You who formed me before I was born.

In secret of darkness before I saw the sun

in my mother's womb. *